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Närvarande: Lena Tholse Nicklas Nordlund Bernt Karlsson
Magnus Karlsson Birgitta Andersson Bosse Röjder
Jonas Rosenlind Marcus Rosenlind

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 18:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Nicklas till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående protokoll 
Bosse presenterade protokollet från förra styrelsemötet.

5. Protokolljustering
Protokollet från föregående styrelsemöte skrevs på.

6. Ekonomirapport från kassören
Bernt rapporterade att det mesta är som det skall. Vi har fått bidraget från kommunen till den 
nya sanden till beachplanen. Den nya gräsklipparen är levererad och betald. Det kommunala 
bidraget kommer att bli 20 000 kr/år  under 2010 och 2011, jämfört med 15 000 de senaste 2 
åren.

7. Uppbörd av medlemsavgifter och avgifter för overaller och deltagande/logi vid tävlingar.
Betalning för ytterligare 2 overaller och 2 personer som var i Falköping har kommit in, men 
fortfarande resterar en del. När det gäller medlemsavgifter och träningsavgifter för 
höstterminen så har en del fått sina inbetalningskort sent, vilket kan förklara att det fattas så 
pass många inbetalningar.

8. Materialskåp till Tessinhallen.
Materialskåpet till Tessinhallen är inköpt och på plats på läktaren. Höjden räcker inte riktigt 
för antennerna, eftersom golvet i skåpet är upphöjt. Eero skall försöka fixa hål, eventuellt 
med hylsa i skåpgolvet.

9. Tröjor
Birgitta och Bengt har köpt tröjor till Kids-barnen.

10. Ledar-uppmuntran
Det bestämdes att ledarna skall få 150:- var i form av ett presentkort till jul. Birgitta fixar 
dem.

11. Anmälningsavgifter för vuxna.
Vissa tävlingar har höga anmälningsavgifter. Till exempel kostade GIH:s volleybollturnering 
1500 kr/lag. Klubben skall ta fram riktlinjer för om, och i så fall hur mycket, klubben skall 
bidra med i sådana fall.

12. DistriktsSlaget 2010
Styrelsen diskuterade bristen på ledare och senkommen planering i Östsvenska 
Volleybolldistriktet inför DistriktsSlaget. Nyköping har flera bra spelare i pojk-klassen, men 
flickorna är litet för unga och orutinerade i år.

13. Representant till kommunens naturvårdsråd.
Sven Jonsson har i många år varit med i kommunens Naturvårdsråd. Det beslutades, med 
anledning av att Naturvårdsrådet öppnas för fler deltagare, att Hans Sandberg också kan få 
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representera klubben, om det inte stöter på problem med tanke på hans anställning på 
länsstyrelsen.  

14. Rapport från sektionerna 
• Torpet – tips/bingo: verksamheten rullar på som tidigare. Vi har fått bidrag med frågor från 

Nynäs IK, i gengäld har de fått gamla frågor från oss.
• Trampolin – Några av hopparna ställde upp i en regional tävling i helgen. Marianne Lövgren 

och Christian Söderström vann sina resp klasser och Jonas blev fyra. Nästa stora tävling är 
Svenska Cupen i mars 2010.

• Volleyboll: Damlaget (i år förstärkta av Peter Tholse och Conny Blomgren) vann årets 
motionsvolley i mixedklassen på GIH. Nästa tävling man siktar på är i maj.
Herrarnas sena söndagsträning löper på. Man är ca 8 spelare per gång och hoppet om att 
kunna ställa upp i seriespel efter nyår lever vidare. Nicklas förhandlar om att få använda 
Rosvalla Multihall. Mått och linjer, liksom takhöjd är OK, men stolpar och nät saknas.
Klubben kommer att köpa in en omgång matchtröjor som förvaltas av en person och lånas ut 
till resp tävling.

• Pojklaget i U17 vann en match i första seriesammandraget de deltog i, och höll hög klass 
även i övriga matcher. Nästa omgång är på lördag i Södertälje.

• Flicklaget i U15 vann också en match i sin seriepremiär, och spelade också bra i övrigt. Det 
rapporteras om ett bra ”Go” i det laget. Ny omgång på söndag i Lidingö.

• natur: Nästa års Tintomara är i stort sett färdigrekognoserad. 
15. Kvalitetssäkring av klubben.

Vi planerar för en kort info med alla angående droger etc.
16. Övriga frågor
• Birgitta känner en person som kan ge en föreläsning om kost och hälsa.
• Förslagsvis så genomför vi en kurs i smash-teknik i volleyboll, 1 tim med resp grupp(pojkar, 

flickor och herrlaget). Lärare kan förslagsvis vara Peter Tholse.
• Ett visst samarbete mellan Södertälje och vårt volleyboll-herrlag är på gång.
• Bosse påpekade att Hans-Åke Hellkvist borde vara medlem i klubben.
• Det diskuterades vilka visioner på litet längre sikt klubben skall ha (”Egen hall”, liksom 

IFK/sporthallen. Lag i div x. eller dylikt)
• Det är dags att planera årsmötet 2010. Förslagsvis genomför vi det i anslutning till en 

klubbfest, så kanske vi får litet fler deltagare på mötet.
17. Datum för nästa möte 

Nästa styrelsemöte planeras till 2010-01-11 kl 18:00 i Rosvalla-hallen.
18. Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:50.
Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Lena Tholse Magnus Karlsson
Sekreterare Ordförande Justeringsman


